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ACTUALITAT ESPORTIVA
Enguany, l'esport que té més importància a la nostra vila 

és el futbol. Es bé potenciar aquest esport, però procueant no 
perjudicar 0-1 s altres esports. Malgrat tot, sembla nue el fut 
bol, per desgràcia, ho ha estat tot ja que no s'han considerat 
altres esports tan o més nobles (el muntanyisme, el pinq-pong, 
la petanca, el tennis, 1 atletisme,...).Per sort, sembla qüe 
durant els darrers anys, aquests esports han tingut cada cop

més suport.
Tot i que no tinngui res contra el futbol, soc conscient de 

que hi ha d'altres esports.

3a passant a l'actualitat esportiva, i començant pel fut
bol, cal remarcar que després de perdre dues categories en dos 
anys seguits (les raons tots els afeccionats les coneixen i, per 
t a n t  no cal repetir-les) , el primer equip hilarienc milita a ter
cera regional. Aquesta és una categoria que ens entristeix a 
tots, ja que no e's la categoria que li pertoca al Sant Hilari. 
Tots els jugadors en són conscients i a tal fi estan portant 
terme una bona temporada per retornar a la segona regional, ca 
tegoría que no mereixien perdre.

Ara bé. El futbol no és solamdnt el primer equip, sino' nue 
per sort hi ha els equips base que són tan o més importants nue 
el primer equip degut que en ells està el futur del fútbol 
rienc. Enguany, tan els jovenils com infamtils i alevins estén 
jugant força bé, bo i millorant cada día més.

En l'equip joveni 1 hi ha varis jugadors que poden passar en 
qualsevol moment al primer equip. Es el cas dels Tarrés, Badia, 
Artola. Tot i que aquesta tasca passi desaperçfibuda, hem de cons
tatar el sacrifici que comporta, amén d'ésser totalment elemental,

Els altres esports: pinq-pong.,— tennis, petanca_-L-.a  ̂ S| —
3a enfooant d'altres esports, hem de dir nue sembla s han


